
Algemene ledenvergadering van Stadsdorp Gracht en Straatjes 

 

 

• Datum: 21 februari 2024  

• Locatie: O.L.V. kerk, Keizersgracht 218 b 

•  Aanvang 19.30 uur  

• Aantal aanwezige leden: ca. 35 

1. Opening door de voorzitter die iedereen van harte welkom heet. Er zijn geen opmerkingen m.b.t. 

de agenda. Er zijn geen ingekomen stukken naar aanleiding van de agenda. Alle bijlagen zijn per mail 

naar de leden verzonden. Er zijn derhalve geen prints beschikbaar. 

2. Er zijn geen opmerkingen of vragen met betrekking tot de notulen van de ALV 2023. De notulen 

worden derhalve goedgekeurd. 

3. Inhoudelijk bestuursverslag 2023. De voorzitter geeft een verslag over het jaar 2023, ondersteund 

met een diapresentatie van de diverse (lustrum) activiteiten die hebben plaatsgevonden. Het verslag 

zal als bijlage bij de notulen van deze vergadering worden bijgesloten.  Verzocht wordt om de 

bridgeclub te noemen in het verslag en in het activiteitenoverzicht. Het bestuur is formeel 7 maal in 

een bestuursvergadering bijeengekomen.  Trudy en Jeroen worden in het zonnetje gezet vanwege 

hun fotografische bijdragen en andere ondersteunende diensten. 

4. Financieel jaarverslag 2023. De penningmeester geeft een toelichtende samenvatting van de tekst 

die aan de leden verzonden is. Geconcludeerd kan worden dat er €487,- meer is uitgegeven en er 

desalniettemin afgesloten wordt met een batig saldo van €2367,- . Er volgen enkele vragen en 

opmerkingen met betrekking tot de hoge reserves,  de verhoogde contributie verleden jaar en de 

ruime reservering voor het volgende lustrumjaar. Deze worden door de penningmeester 

beantwoord. 

5. Verklaring kascommissie (Cordelia en Joke). Joke, lid van de kascommissie, leest een verklaring 

voor die inhoudt dat de inkomsten en uitgaven een getrouw beeld van de werkelijkheid vormen. Het 

financieel jaarverslag wordt goedgekeurd en er wordt décharge verleend. 

6. Joke en Cordelia zijn bereid ook voor 2024 aan te blijven als lid van de kascommissie. Het bestuur 

zal naar een derde(reserve)lid op zoek gaan. 

7. Incassotraject wordt nogmaals toegelicht. Ruim 60 leden hebben inmiddels toestemming verleend. 

Er zijn vanavond geprinte formulieren beschikbaar voor die leden, die alsnog besluiten hun fiat te 

geven. 

8. De voorzitter geeft een toelichting waarom na 10 jaar opnieuw naar de visie en het beleid van ons 

stadsdorp gekeken wordt. Een aantal leden heeft gehoor gegeven aan de oproep mee te denken en 

praten tijdens een zogenaamde ronde tafel bijeenkomst die geleid werd door Jeroen. Aan de hand 

van de uitkomsten van deze meeting is een viertal voorstellen geformuleerd die vanavond worden 

voorgelegd aan de leden.  



 

 

Vernieuwing visie : 

Na brainstorm wordt de doelstelling als volgt geformuleerd: Vergroten van je sociale netwerk in de 

buurt door deel te nemen aan activiteiten en zelf activiteiten te initiëren. 

PR en communicatie activiteiten:  

Er is budget, maar het bestuur heeft behoefte aan bijdragen van deskundige leden t.a.v. de 

bedenken en uitvoeren van communicatie -en wervingsactiviteiten.  Het bestuur zal hierbij uiteraard 

ondersteunend zijn. De vergadering zou graag zien dat naast het werven van nieuwe leden extra 

aandacht wordt besteed aan het activeren van (het grote aantal) slapende leden. Men voelt het als 

een gedeelde verantwoordelijkheid om hen zoveel als mogelijk is te betrekken. Een zogeheten 

"belteam" wordt gesuggereerd, maar de vraag is of dit vanwege privacy redenen wel toegestaan is. 

Er hebben zich nog geen leden aangemeld om bij te dragen aan de PR en communicatieactiviteiten. 

Thema avonden: 

Doelstelling is leden te animeren zich in te spannen om te komen tot een driemaandelijkse thema 

avond. Een structurele werkgroep wordt niet nodig geacht. De volgende leden zijn bereid zich 

eenmalig in te zetten om tot goede thema avonden te komen: Netty, Mirriam, Joke, Carla, Paul.  

Toekenning gratis versnaperingen: 

Het voorstel om alleen nog bij de buurtborrel en de koffieochtend een gratis versnapering te 

verstrekken ( bitterbal; thee of koffie) wordt door het merendeel van de aanwezigen goedgekeurd. 

Het verstrekken van gratis drankjes bij een aantal andere activiteiten komt daarmee per 1 maart 

2024 te vervallen. 

9. De penningmeester geeft een toelichting  op de voorgestelde begroting 2024 na herijking beleid 

(zie hierboven). De begroting wordt door de vergadering goedgekeurd. 

10. Op basis van onze statuten is een rooster opgesteld ten aanzien van aan-en aftreden 

bestuursleden. Overeenkomstig dir rooster dienen Harmke en Els per 1 maart 2024 af te treden (Els 

als gevolg van opvolging termijn Pleun). Beiden hebben aangegeven per dezelfde datum weer 

beschikbaar te zijn voor een nieuwe termijn in dezelfde functie als voorzitter en penningmeester. De 

vergadering geeft hieraan haar goedkeuring.   

11.Om wat nieuwe impulsen aan de activiteiten van ons stadsdorp te geven is een inventarisatie 

gemaakt van activiteiten die in andere stadsdorpen worden georganiseerd voor en door de leden. 

Mochten er leden zijn die zich geroepen voelen nieuwe "clubjes" op te zetten dan kunnen ze zich 

melden bij het bestuur. De bestuursleden zijn altijd bereid mee -te denken,- te communiceren en - 

uit te voeren. 

12. Rondvraag en sluiting. Geen bijzonderheden. 

                                                     ================================== 



 

Netty vraagt aandacht voor het zwerfafvalvraagstuk binnen het. Ook is dit een aandachtsgebied voor 

Grachten 9+.  

Op 23 maart vindt er een landelijke opschoondag plaats. Op de kop van de Elandsgracht zal er in de 

middag een stand staan waarbij onder meer vrijwilligers worden opgeroepen in hun eigen 

straat/buurt zwerfafval op te ruimen. Deze vrijwillige activiteit wordt opgenomen in het 

activiteitenoverzicht op de website. Het zou mooi zijn als er dan een coördinator voor wordt 

gevonden die informatie kan verstrekken aan potentiële belangstellenden. 

    ============================ 

 


